
                    
REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

  GRAD JASTREBARSKO 
GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/17-01/06 

URBROJ: 238/12-01-17-8 

Jastrebarsko, 28. studenog 2017.  

ZAPISNIK 

 

s 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Jastrebarskog održane 28. studenog 2017. godine u 18,00 sati u 

Centru za kulturu Jastrebarsko, ul. dr. Franje Tuđmana 9, Jastrebarsko. 

 Sjednica je javna. 

 Sjednici predsjedava predsjednica Gradskog vijeća Željka Kovačić. 

 

NAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Željka Kovačić, Roman Rodić, Leon Bastašić, 

Miljenko Pavlaković, Petar Španić, Ignac Smetko, Ivan Budišćak, Filip Tončić, Snježana Janković, 

Milan Frkonja, Luka Cipurić, Nikola Ivčec, Tomislav Preprotić, Nedeljko Bujan, Goran Neralić i 

Andrej Krlin. 

 

NENAZOČAN ČLAN GRADSKOG VIJEĆA: Jurica Paljug 

 

NAZOČNI DUŽNOSNICI: Zvonimir Novosel, gradonačelnik Grada Jastrebarskog, Stipe Bučar, 

zamjenik gradonačelnika Grada Jastrebarskog i Domagoj Šlat, zamjenik gradonačelnika Grada 

Jastrebarskog.  

 

OSTALI NAZOČNI: Irena Strmečki Šlat, pročelnica Upravnog odjela za imovinsko-pravne poslove, 

gospodarstvo, društvene djelatnosti, komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša; Ivana 

Španić, v.d. pročelnice Upravnog odjela za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije; 

Zdravko Režek, voditelj Odsjeka za ekonomski razvoj; Višnja Koter, voditeljica Odsjeka za financije, 

proračun i računovodstvo; Marijan Meštrić, voditelj Odsjeka za komunalno i vodno gospodarstvo, 

prostorno uređenje i zaštitu okoliša Irena Kozlina Beg, viša referentica za opće i kadrovske poslove i 

javnu nabavu; Ivan Batušić, viši stručni suradnik za odnose s javnošću; Adamo Vuksan, direktor 

Groblja Jastrebarsko d.o.o.; Mario Brnabić, direktor Voda Jastrebarsko d.o.o.; Nenad Strizrep, direktor 

Cesta Jastrebarsko d.o.o.; Jadranka Stojković, ravnateljica Dječjeg vrtića Radost; Dragutin Fabijanić, 

ravnatelj Glazbene škole Jastrebarsko, te nazočni predstavnici medija: Maja Ivčić „Jaska danas“, Ivica 

Krčelić „Jaska.hr“ i Jelena Popović „Radio Jaska“. 

 

ZAPISNIČARKA: Sonja Pukšar. 

 

Željka Kovačić otvorila je sjednicu, pozdravila nazočne i konstatirala da je na sjednici nazočno 16/17 

vijećnika, te da se mogu donositi pravovaljane odluke.  

 

AKTUALNI SAT: 

 Otvorena je rasprava. 

Ivan Budinšćak pozdravlja nazočne, te govori da je prošli tjedan primio puno dopisa o informaciji da 

se u selu Prilipje gradi farma svinja. Pročitao je dopis, vezano za moguću izgradnju svinjogojske 

farme. Potpisana je i peticija mještana protiv izgradnje farme i dužan je da u ime članova svoje stranke 

i u osobno ime pita, što se događa, da li je to aktualno? 

Zvonimir Novosel odgovara da nije za podcijeniti brigu mještana ali ga čudi da se s jedne strane priča 

da je okosnica razvoja poljoprivreda, a kad se netko želi baviti poljoprivredom onda se stvori fama, 



premda je to poljoprivredni kraj. Stanovnik o kome je riječ kupio je 4 slavonske svinje, a nakon toga je 

krenula priča da gradi svinjogojsku farmu sa 200 svinja. Ovdje se radi o jednom OPG-u koji će se 

zadržati na ovom broju svinja koje posjeduje. Raspitali su se u Uredu za urbanizam, no nikakva 

dokumentacija tamo nije zaprimljena. Da umirimo javnost, nema svinjogojske farme, ali on bi volio da 

se tako nešto desi jer bi to bio iskorak u poljoprivredi i žao mu je da to nije tako. 

Nedeljko Bujan pozdravlja nazočne i zahvaljuje na odgovoru na svoje vijećničko pitanje s prošle 

sjednice. Sada ga zanima daljnje postupanje, sve vezano za spornu otkupljenu cestu. Prošlo je više od 

dvije godine od zadnje žalbe, netko treba odgovarati za nepravilnosti. Postoji žiro-račun na koji je 

uplaćen novac, pa bi želio znati čiji je to žiro-račun i gdje su ti novci završili? Drugo, tiče se 

vodoprivrede, na koji način se obavljaju radovi koje obavlja vodoprivreda i kako se određuju 

prioriteti? Nakon obavljenih radova su porušena dva pješačka mosta u Gucima, hoće li ih itko 

popraviti? Informira o požar u Vukšin Šipku, u kojem je izgorjela kuća obitelji Kišan Pahanić. Ima li 

Grad kakvu mogućnost da se pobrine za te ljude, kakav prostor za njih, ima li Grad neku alternativu u 

takvim situacijama? Radi se o obitelji koja je zaista u teškoj situaciji i ostali su bez svega. 

Zvonimir Novosel odgovorio je što se tiče požara, na žalost u tijeku je još jedan požar u Bakačevoj 

ulici, na krovištu obiteljske kuće. Što se tiče situacije u Vukšin Šipku, našli smo privremenu mjeru za 

smještaj te obitelji, imat će gdje prespavati do nekog trajnijeg rješenja, koje se nada da će biti unutar 

šest mjeseci. Razgovarao je i s ravnateljicom OŠ „Kardinal Alojzije Stepinac“ u Krašiću, da se djeci 

kupe novi udžbenici. Uključiti će se i Caritasi, a cjelovito rješenje se traži. Ove situacije su na neki 

način poziv svima, da vodimo brigu o prevenciji, pregledavanju dimnjaka. Što se tiče vodoprivrede, 

Grad može djelomično utjecati na prioritete u suradnji s mjesnim odborima, no Hrvatske vode imaju 

svoj plan. Što se tiče šteta, onaj tko ih uzrokuje, izvođač radova, mora vratiti u prvobitno stanje. 

Zadužuje nadležni upravni odjel da kontaktiraju Hrvatske vode i pitaju kada će sanirati mostove.  

Irena Strmečki Šlat dodatno obrazlaže vezano za pitanje vijećnika Bujana, za otkupljenu cestu, ovo 

rješenje koje nam je dostavljeno, po nama je protuzakonito, jer je tek dostavljeno na naše traženje i to 

2015. godine. Na to rješenje smo uložili žalbu, na Županijskom sudu je i prema njenim saznanjima 

predmet je u radu. Provjeriti će da li je novac sjeo na račun općine Jastrebarsko, jer žiro-račun koji se 

spominje pretpostavlja da je od bivše Općine Jastrebarsko. 

Andrej Krlin prvo pitanje je sigurnost prometa u Čegljima, povezivanje Čeglji i Gornje Kupčine. Kod 

vatrogasnog doma se nalazi dječje igralište, već par puta se skoro dogodila nezgoda jer djeca su 

zaigrana. Predlaže da se možda uklone čempresi. Drugo pitanje, vezano je za izgradnju nove osnovne 

škole na Sajmištu u Jastrebarskom, već prije godinu dana su najavljeni radovi, još se ništa nije 

započelo. Vidi da u proračunu Županije za iduću godinu nisu osigurana sredstva. 

Zvonimir Novosel odgovara što se tiče prometne sigurnosti, kod izgradnje dječjeg igrališta bili smo 

svjesni da je uz rub ceste, to podrazumijeva i brigu onih koji tamo organiziraju aktivnosti. Poziva da 

razinu te sigurnosti zajedno dignemo, u suradnji mjesnog odbora i vatrogasnog društva, pa ćemo s 

policijskom postajom Jastrebarsko otići na lice mjesta i vidjeti što se može napraviti. Očito je da se ne 

poštuje brzina, ima nekoliko načina za rješavanje. Poziva da se napravi tematski obilazak, da se 

koordiniramo, tijekom ovog ili sljedećeg tjedna da vidimo lokaciju i saslušamo primjedbe. Što se 

izgradnje škole tiče, rekao bi da je njemu osobno žao što ta priča stoji već osam godina i više i jako ga 

žalosti. Nadao se da će početi gradnja, u razgovoru sa županom dobio je uvjerenje da će se gradnja 

škole pokrenuti, no država više ne sufinancira izgradnju takvih objekata pa je to sada problem. Misli 

da će gradnja škole ovisiti o kreditnom zaduženju Zagrebačke županije, i koliko zna u tijeku su izrade 

dokumenata za te aktivnosti. Županija je prije par godina propustila priliku da dobije poticaj. 

Andrej Krlin ima dopunu, vezano za pitanje sigurnosti prometa u Čegljima, naglašava da je mjesni 

odbor poslao pisani zahtjev u Grad, pa se nada da će ubrzo doći do sastanka. 

Tomislav Preprotić ima dva pitanja koja bi postavio vezano za školu, ako se ne će raditi. Što je sa 

otpadom koji je gore deponiran, na neki način je to poluopasan otpad, trebao bi se deponirati na 

polupokrivenom prostoru. Zanima ga kako će se to zbrinuti. Drugo, način financiranja odnosno ne 

realizaciju poreza na promet, puno se priča o tome, a prije 4-5 godina u emisiji „Otvoreno“, kada je 

lokalna samouprava također ostala bez sredstava bili ste jedan od rijetkih gradonačelnika koji je 

amnestirao vladu Zorana Milanovića. 

Zvonimir Novosel odgovorio je što se tiče otpada na sajmištu, većina od toga je ugrađena u jedno od 

klizišta, bili smo zamoljeni da materijal koji smo imali da ga odložimo i to smo učinili. Radovi su na 

sanaciji klizišta su kasnili, uglavnom najveći dio je tamo završio a ostalo će biti zbrinuto na zakonom 



propisan način, zna se gdje se koji otpad odlaže. Nema prevelike tajnovitosti, na neki smo način 

pomogli Županijskoj upravi za ceste na sanaciji klizišta u Jurjevčanima. Što se tiče financiranja 

proračuna i onog što ste rekli, dozvolite da odgovor dam na točki dnevnog reda koja se tiče te teme. 

Napravio je jednu analizu poreznih reformi i proračuna tijekom godina, pa ne želi otvarati temu sada. 

Dobiti će odgovor unutar dnevnog reda. 

Roman Rodić postavlja prvo pitanje vezano uz inicijativu za postavljanje mjerne stanice, odnosno 

inicijative HDMZ-a da se postavi mjerna stanica, u kojoj je to fazi? Nadalje, pita što će biti s 

gradskom kavanom, koji je njen status? Također moli pojašnjenje vezano uz odluku Skupštine Udruge 

gradova i izmjene zakonskih propisa koji se tiču uvođenja svojevrsne „Komunalne policije“. 

Zvonimir Novosel odgovorio je da ne zna u kojoj je fazi inicijativa DHMZ-a, dostaviti će odgovor u 

pisanoj formi. Što se tiče Gradske kavane, ne radi već desetak godina, iz nekih razloga bila je mjesto s 

kojim se grad može poistovjetiti a kasnije se preobrazila u neki noćni klub, pa se priča održivosti 

ugasila. Sada je prazna, izrađena je dokumentacija za rekonstrukciju muzeja i muzejske postave. To je 

projekt koji već niz godina pokušavamo financirati, no do bez uspjeha. Predviđeno je rušenje tog 

paviljona, u muzeju nije više planiran ugostiteljski objekt, u tom dijelu će biti uredi kustosa i tehnički 

dio. Žao mu je da kavana ne živi, no vjeruje da će biti mogućnosti financirati projekt. Skupština 

Udruge gradova je održana u Vodicama, jednoglasno je podržana inicijativa za uvođenje komunalne 

policije. Postoji lokalna policija, koja se bavi segmentom manjih prometnih prekršaja, pokazalo se da 

su takve službe učinkovitije od državnih u lokalnoj zajednici. Jednoglasno je podržano, no ne vjeruje 

da će se to sutra pojaviti, ali kroz koju godinu tko zna.  

Ivana Španić odgovorila je na pitanje vijećnika Rodića, da su nakon inicijative za mjernu stanicu 

nadležne službe vijećniku poslale pisani odgovor no pošiljka se vraćala neuručena. Nakon toga, 

proslijeđeno je i na e-mail, pa će to ponoviti i sutra. 

Nikola Ivčec prvo pitanje ima vezano za put u Gorici Svetojanskoj, već prije 3-4 godine davao je 

inicijativu da se ta cesta riješi, otpadne vode idu na cestu. Komunalni redar je bio na terenu ali nije se 

riješilo. Drugo pitanje je uređenje živice na groblju u Gorici Svetojanskoj, zašto nije pomalčano već 

godinama? Moli predstavnike Groblja da odgovore. Nadalje, godinu dana od kad smo pokazali dio 

sale društvenog doma u Gorici Svetojanskoj koji je neuređen, apelirali smo da se sala uredi, hodnik i 

stepenice. Bilo je rečeno da će biti u 2017. godini, ali ne vidi ni u 2018. godini taj zahvat u proračunu. 

Da li se nešto poduzelo da se dom uredi kako su drugi uređeni? Dom je frekventan, imamo goste, pa 

da taj dom bude na zadovoljstvo i nas i gostiju. 

Zvonimir Novosel vezano uz pitanje komunalnom redaru, u pisanoj formi će se odgovoriti, jer on ne 

zna sada dati odgovor. Za problem živice, odgovorit će direktor Groblja Jastrebarsko. Što se 

društvenog doma tiče, vijećnik Frkonja već je u nekoliko navrata govorio da to treba urediti, pa se 

nada da će to realizirati iduće godine. Godina je pred nama i vjeruje da će se ta inicijativa riješiti. 

Adamo Vuksan vezano za pitanje koje je postavljeno za problem živice na svetojanskom groblju, 

konstatira da je na nezahvalnoj poziciji. Struka govori da na tom položaju nema dovoljno raslinja da 

drži poziciju groblja, treba ići sa sadnjom još dijela raslinja da se ne dogodi klizište. Ovo se ne može 

uklanjati. 

Nikola Ivčec što se tiče živice, godinama je mjesni odbor plaćao da se živica očisti.  

Luka Cipurić svjedoci smo intenzivnijeg uređenja Strossmayerovog trga, postavlja se klizalište, 

priprema se Advent. Da li će se naplaćivati parkiralište za vrijeme trajanja manifestacije i hoće li se 

postaviti privremena prometna signalizacija, jer je ovo zbunjujuće. 

Zvonimir Novosel što se tiče uređenja trga, svake godine je režim u biti isti, na snazi je režim da se 

naplaćuje parking na onom dijelu gdje je slobodno. Naplata nije radi zarade, već radi toga što je bio 

parking za ljude koji idu na posao u Zagreb i automobili su tamo stajali cijeli dan, a oni koji su imalo 

posla u institucijama oko trga, nisu imali gdje naći parking. Isto vrijedi i u vrijeme Adventa. Što se tiče 

signalizacije, zna da se svake godine postavlja signalizacija, pa vjeruje da će biti i ove godine.  

Milan Frkonja ima pohvalu da se na našem području uredio veći broj asfaltiranih cesta, no i ima 

pitanje: u Gorici Svetojanskoj obećana je sanacija ceste, nakon radova na priključenju na 

vodoopskrbnu mrežu. Sada je cesta djelomično sanirana, da li je planirana prijeko potrebna sanacija? 

Zvonimir Novosel odgovara da je to relacija od Ivančića do skretanja za Redovje. Ta prometnica je 

pretrpjela oštećenja, bila je u prioritetu da ju Županijska uprava za ceste sanira, ali na žalost njihova 

dinamika radova nije to dopustila u ovoj godini. Mišljenje struke je da bi bilo bolje da takvi prekopi 

prezime, jer će još sigurno i propasti, neki već i jesu. Ta cesta je prva u rangu prioriteta, skoro je 100% 



uvjeren da će sanacija biti riješena u proljeće, na način kako smo željeli u punoj širini s novim 

asfaltnim slojem. Moli za još malo strpljenja, ovu zimu će biti ovako kako je, ali će kvalitetna sanacija 

biti u proljeće kada prekopi prezime. 

Milan Frkonja ima apel na direktora Voda Jastrebarsko da se naprave sada svi priključci, da se ne 

uništi novi asfalt kad do toga dođe.  

Mario Brnabić odgovara što se priključenja na vodoopskrbni sustav tiče, do danas je potpisano 12 

priključaka, svi su besplatni osim šahti koje su građani trebali kupiti sami, a o tome je razgovarao s 

ŽUC-om, dogovoren je plan. Iduće godine će biti sanacija, priključci će biti svi završeni. Apelira na 

građane Redovja i Gorice, ugovori za priključenja koji su sada besplatni - moli da ih mještani potpišu, 

nakon proteka roka će se osobe koje nisu ugovore potpisali isključiti, a ponovno priključenje će morati 

platiti. 

Snježana Janković ima pitanje da li Grad može postaviti dodatna rasvjetna tijela ispred ulaza u 

Glazbenoj školi, jer se tamo nastava odvija u večernjim satima a prilazi su mračni. Zanima ju 

opstojnost i budućnost nekih područnih škola. Županija je uložila znatna sredstva u školu na Plešivici 

gdje su stvoreni idealni uvjeti za obrazovni rad. Ove godine, kod realizacije hvale vrijednog projekta 

Aleja prvašića, zainteresirala se kako to da ima tako malo djece u nekim područnim školama. Saznala 

je da ima više djece, ali idu u Jastrebarsko, u matičnu školu. Zna da je to u ingerenciji Županije, važno 

je da te škole opstanu, one su srce mjesta, što će se dogoditi ako tih škola neće biti.  

Zvonimir Novosel zahvaljuje na inicijativi za osvjetljavanje prilaznih staza, činjenica je da tamo ne 

postoji rasvjeta. Moli nadležni upravni odjel da kod razrada projekata za proširenje javne rasvjete, da 

se to ne zaboravi. Pitanje, zašto djeca iz područnih škola upisuju u matičnu školu, uputiti će pitanje 

ravnateljici i odgovoriti pisanim putem. Ako se ulaže u područne škole, nelogično je da djeca ne 

pohađaju te škole, znači da su ulaganja bila nepotrebna, ne zna o tome ništa, pitat ćemo ravnateljicu. 

Ignac Smetko nije klasično pitanje ali osjetio je potrebu da kaže da su jučer održavane sjednice 

Odbore, radnih tijela Gradskog vijeća kao priprema za ovu sjednicu. Odbor za poljoprivredu nije bio 

održan jer nije bilo kvoruma, manje-više kuburi se s osnovnim kvorumom, u 100% obliku Odbori se 

nisu vjerojatno nikad sastali. Apelira na čelnike stranaka i gradonačelnika. Nije fer i kolegijalno da se 

nekog čeka ili ga se dodatno poziva.  

Zvonimir Novosel zahvaljuje na ovoj opasci, iskreno ne boravi na sjednicama Odbora, službe to 

odrađuju. Ne zna pravo stanje stvari, no ovakva situacija nije na ponos nikome tko sjedi u Odboru. 

Kada se pregovara o kvotama onda se svi borimo za ta tijela. Neki odbori su konstitutivni, formiranje 

odbora je iskorak demokratizacije o nekim temama, popunjavaju se kvote. Čast izuzecima, ali neki 

nemaju dovoljno znanja za članstvo u odboru. Zamoliti će gradske službe da u zadnja dva mandata 

izvade prisutnost svih članova Odbora, da se vidi ima li to smisla, to je jedna od tema da predsjednica 

Gradskog vijeća raspravi i donese odluku. Vjeruje da je Vijeće spremno krenuti u izmjene akata, sve 

što je bitno, možemo raspravljati.  

 Zaključena je rasprava. 

 

Nakon završetka aktualnog sata, prelazi se na usvajanje dnevnog reda za današnju sjednicu.  

Predsjednica Gradskog vijeća Željka Kovačić konstatira da je na sjednici sada nazočno 16 od 17 

članova Gradskog vijeća. Za današnju sjednicu se predlaže sljedeći 

 

D N E V N I  R E D : 

 

1. Izvješće o radu trgovačkog društva Ceste Jastrebarsko d.o.o. za 2016. godinu, 

2. Prijedlog Rješenja o razrješenju ravnateljice  Centra za kulturu Jastrebarsko, 

3. Prijedlog Zaključka o davanju Prijedloga za imenovanje jednog člana u Nadzorni odbor 

Regionalne razvojne agencije Zagrebačke županije d.o.o., 

4. Prijedlog Odluke o gradskim porezima, 

5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Jastrebarskog za 2017. godinu,  

6. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi grada 

Jastrebarskog, 



7. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za obračun visine komunalne naknade Grada 

Jastrebarskog, 

8. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o upravljanju grobljima na području 

Grada Jastrebarskog, 

9. Prijedlog Odluke o mjerilima za sudjelovanje roditelja-korisnika usluga u cijeni programa 

Dječjeg vrtića Radost, Jastrebarsko,  

10. Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na konačni Prijedlog Strategije razvoja Urbane 

aglomeracije Zagreb za razdoblje do 2020. godine, 

11. Prijedlog Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 

2020. godinu, 

12. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu, 

13. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 

Grada Jastrebarskog za 2018. godinu, 

14. Prijedlog  Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu, 

15. Prijedlog Programa gradnje komunalnih vodnih građevina na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu, 

16. Prijedlog Programa zaštite i očuvanja spomenika kulturne baštine Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu, 

17. Prijedlog Programa javnih potreba zaštite i spašavanja na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu, 

18. Prijedlog Programa razvoja i potpore gospodarstvu Grada Jastrebarskog za 2018. godinu, 

19. Prijedlog Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu, 

20. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu, 

21. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Jastrebarskog za 2018. 

godinu, 

22. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području Grada Jastrebarskog za 2018. 

godinu, 

23. Prijedlog Programa javnih potreba u osnovnom umjetničkom obrazovanju na području 

Grada Jastrebarskog za 2018. godinu, 

24. Izvješće o korištenju proračunske zalihe za mjesec rujan 2017., 

25. Razno. 

  

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog dnevnog reda daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su usvojili predloženi dnevni red. 

 

Željka Kovačić kazala je da se temeljem odredbi članka 74. stavka 7. Poslovnika Gradskog vijeća 

Grada Jastrebarskog, prije prelaska na raspravu po točkama dnevnog reda, usvaja zapisnik s prethodne 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

USVAJANJE ZAPISNIKA S 3. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA 

JASTREBARSKOG 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Zapisnik s 3. sjednice Gradskog vijeća daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su (16 glasova ZA) usvojili zapisnik s 3. sjednice 

Gradskog vijeća. 



 Prije prelaska na raspravu po točkama dnevnog reda, predsjednica konstatira da su matični 

odbori raspravljali o točkama dnevnog reda, osim Odbora za poljoprivredu, gospodarstvo i turizam, te 

da su svi materijali vijećnicima bili dostupni putem aplikacije e-sjednice. 

 

1. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Izvješće o radu trgovačkog društva Ceste Jastrebarsko d.o.o. za 2016. godinu 

Željka Kovačić poziva Nenada Strizrepa, direktora tvrtke „Ceste Jastrebarsko“ d.o.o., da usmeno 

obrazloži Izvješće o radu. 

Nenad Strizrep usmeno obrazlaže Izvješće. Radi se o izvješću za 2016. godinu koje je dostavljeno 

vijećnicima za današnju sjednicu, i sadrži detaljan pregled aktivnosti. Ceste Jastrebarsko moraju 

izvoditi radove na održavanju i izgradnji komunalne infrastrukture. Izvješće sadrži račun dobiti i 

gubitka te bilancu. Vidjeli ste da su Ceste Jastrebarsko imale gubitak poslovanja, objašnjava razloge za 

takav rezultat. Zapravo, ne posluju po tržišnim uvjetima već zavise o programima koje imamo i 

financiraju se iz Proračuna. Iz Programa održavanja prihoduju najviše. Obrazlaže prihode i rashode, 

mehanizaciju kojom raspolažu, smatra da je sve pregledno i obuhvaća sve što se radi. Ne može biti 

rezultatom zadovoljan, no dobro je da bez obzira na sve, može reći da su napravljeni pomaci, posluju s 

bonitetom A+. Ove se godine nada drugačijem, boljem rezultatu.  

 Otvorena je rasprava. 

Miljenko Pavlaković hvala na izvješću, jedini je direktor koji je rekao da nije zadovoljan rezultatom 

poslovanja i na tomu zahvaljuje. Od svih ostalih čuli su se veliki hvalospjevi, a bez rezultata. Niz puta 

govorilo se o restrukturiranju tvrtke. Iz Izvješće je jasno vidljivo da su prihodi u padu a rashodi su u 

porastu. Ukupni gubitak je preko 3 milijuna kuna, gledajući kratkoročne obaveze one 2 puta 

nadmašuju potraživanja. Govori o obvezama prema bankama, te o konkurentnosti cijena. Neka 

predstavnici mjesnih odbora odgovore kako konkuriraju s cijenama? Cijene koje se fakturiraju prema 

mjesnim odborima su kud i kamo veće od tržišne. Neće puno više govoriti jer se već iscrpljujemo na 

tim temama, pitanje bi imao vezano na stavku „nematerijalna imovina u pripremi“. Do kada će se te 

nerazvrstane ceste voditi kao da su u pripremi, što znači da su u pripremi? Da su one van kategorije 

pripreme, onda bi bilanca bila još lošija. On osobno ne očekuje da će tvrtka postati tvrtka koja će 

ostvarivati dobit, ali treba doći na poziciju „pozitivne nule“, to treba biti težnja. Čeka izvješće za ovu 

godinu da vidi te pomake, nikad Gradsko vijeće nije bilo informirano što se događa u gradskim 

tvrtkama. Rezultatom za 2016. godinu ne možemo biti zadovoljni jer je gubitak bio 3-4 puta veći nego 

je bio trend prijašnjih godina. Ima li opravdanja ili ne, moramo svi zajedno poraditi da dođe poduzeće 

na potrebnu razinu. Moli pojašnjenje nematerijalne imovine u pripremi. 

Nenad Strizerp odgovara da, kao što je rekao, ne bježi ni od loših ni od dobrih strana, trend je rasta u 

odnosu na prethodne godine, teško je ponekad utjecati na neke rezultate. Što se tiče malih komunalnih 

akcija, radi se preko web-GIS gradskog sustava. Slaže se da su nekom cijene visoke, a nama su male, 

neke su cijene u međuvremenu korigirane. Svi vijećnici će biti upoznati s onim što se radi, taksativno 

je sve navedeno. Što se tiče imovine u pripremi, ne radi se o nerazvrstanim cestama, one su gradska 

imovina, ovo se odnosi na sanirano odlagalište Božička. Ne postoji standard kako to prikazivati, 

postoje prijepori kolika je vrijednost imovine, što detaljno obrazlaže. Kada se to bude rješavalo, vidjeti 

će se kako će to utjecati na bilancu. 

Luka Cipurić kroz medije je spomenuta revizija koja je izvršena u tvrtki, nije u izvješću spomenuto, 

pa ga zanima rezultat? 

Nenad Strizrep odgovara da se revizija odnosi na 2016. godinu i rađena je ove godine, svima je 

dostupna, objavljena je javno, a i objavljeno je u medijima. Upravo ovaj element imovine u pripremi, 

bio je razlog zašto revizija nije mogla dati svoje mišljenje, jer se nije znalo kako riješiti to pitanje 

knjiženja.  



Miljenko Pavlaković s obzirom da postoji izvješće revizije, moli da se to izvješće dostavi vijećnicima 

na uvid. Misli da bi bilo korektno da se dostavilo danas. Ako revizija nije mogla donijeti sud, kako da 

mi donesemo danas odluku? 

 Zaključena je rasprava. 

 Izvješće o radu trgovačkog društva Ceste Jastrebarsko d.o.o. za 2016. godinu daje se na 

glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 PROTIV) donijeli 

 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješće o radu trgovačkog društva Ceste Jastrebarsko d.o.o. za 2016. godinu 

 

Izvješće o radu trgovačkog društva Ceste Jastrebarsko d.o.o. za 2016. godinu prilaže se zapisniku i 

čini njegov sastavni dio. 

 

2. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Rješenja o razrješenju ravnateljice Centra za kulturu Jastrebarsko 

Željka Kovačić poziva pročelnicu Irenu Strmečki Šlat da usmeno obrazloži Prijedlog Rješenja. 

Irena Strmečki Šlat usmeno obrazlaže Prijedlog Rješenja, zatim tijek imenovanja ravnateljice, i 

naglašava da je u Grad stigao dopis o prijedlogu razrješenja ravnateljice radi odlaska u starosnu 

mirovinu. Pribavljeno je i mišljenje Stručne službe Centra za kulturu. 

 Otvorena je rasprava. 

Miljenko Pavlaković vezano za postupak za imenovanje nove ravnateljice, da li je raspisan natječaj? 

Irena Strmečki Šlat odgovara da prema njenim saznanjima, natječajni postupak nije raspisan, a 

raspisivanje istog u nadležnosti je Upravnog vijeća Centra za kulturu Jastrebarsko. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Rješenja o razrješenju ravnateljice Centra za kulturu Jastrebarsko daje se na 

glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su (16 glasova ZA) donijeli 

 

Rješenje o razrješenju ravnateljice Centra za kulturu Jastrebarsko 

 

Rješenje o razrješenju ravnateljice Centra za kulturu Jastrebarsko prilaže se zapisniku i čini njegov 

sastavni dio. 

 

3. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Zaključka o davanju Prijedloga za imenovanje jednog člana u Nadzorni odbor 

Regionalne razvojne agencije Zagrebačke županije d.o.o. 

Željka Kovačić konstatira da je pristigao prijedlog za imenovanje novog člana Nadzornog odbora 

Regionalne razvojne agencije. Izvještava da je gđa. Nadica Žužak podnijela ostavku radi nespojivosti 

funkcija, te se predlaže novi član, a to je Leon Bastašić. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog za imenovanje jednog člana u Nadzorni odbor Regionalne razvojne agencije 

Zagrebačke županije d.o.o. daje se na glasovanje.  

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su donijeli sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 Imenuje se Leon Bastašić za člana Nadzornog odbora Regionalne razvojne agencije 

Zagrebačke županije d.o.o.   

 

Zaključak o imenovanju jednog člana u Nadzorni odbor Regionalne razvojne agencije Zagrebačke 

županije d.o.o. prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 



 

4. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Odluke o gradskim porezima 

Željka Kovačić poziva v.d.pročelnicu Ivanu Španić da usmeno obrazloži Prijedlog Odluke. 

Ivana Španić usmeno obrazlaže pravni temelj Prijedloga Odluke, te govori o gradskim porezima koje 

gradovi mogu uvesti. Ovaj prijedlog ne sadržava porez na tvrtku, jer je ukinut zakonskim izmjenama, 

a ostalo ostaje nepromijenjeno.  Utvrđeni iznos na kuće za odmor bi s 10 kn porastao na 15 kn po m2. 

Poslovi naplate se mogu prenijeti na nadležni Ured porezne uprave što je također ugrađeno u Odluku. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Odluke o gradskim porezima daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su (16 glasova ZA) donijeli 

 

Odluku o gradskim porezima 

 

Odluka o gradskim porezima prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

5. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Jastrebarskog za 2017. godinu 

Željka Kovačić poziva v.d.pročelnicu Ivanu Španić da usmeno obrazloži Prijedlog Odluke. 

Ivana Španić usmeno obrazlaže, te naglašava da ima i mišljenje Ministarstva uprave vezano za 

predloženu izmjenu. Obzirom na prijave Grada na razne javne natječaje, fondove i slično, mogu se 

očekivati bespovratna sredstva što od EU, države, županije i drugih tijela. Ovom Odlukom daje se 

suglasnost gradonačelniku da potpiše ugovore za bespovratna sredstva koja nisu predviđena 

Proračunom. Na klupama vijećnika je popis projekata koji su u visokoj fazi procjenjivosti te se mogu 

očekivati pozivi na potpise ugovora. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Jastrebarskog za 2017. godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su (16 glasova ZA) donijeli 

 

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Jastrebarskog za 2017. godinu 

 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Jastrebarskog za 2017. 

godinu prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

6. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi grada Jastrebarskog 

Željka Kovačić poziva pročelnicu Irenu Strmečki Šlat da usmeno obrazloži Prijedlog Odluke. 

Irena Strmečki Šlat usmeno obrazlaže, daje pravni temelj i navodi komunalne djelatnosti koje se 

financiraju iz komunalne naknade. Nova Odluka usklađuje se s Izmjenama i dopunama Zakona o 

komunalnom gospodarstvu, koji dozvoljavaju da se ova sredstva koriste i za građenje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi grada Jastrebarskog 

daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su (16 glasova ZA) donijeli 

 

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi grada Jastrebarskog 

 



Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnoj naknadi grada Jastrebarskog prilaže se 

zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

7. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za obračun visine komunalne naknade Grada 

Jastrebarskog 

Željka Kovačić poziva pročelnicu Irenu Strmečki Šlat da usmeno obrazloži Prijedlog Odluke. 

Irena Strmečki Šlat usmeno obrazlaže, daje pravni temelj i također se usklađuje s novim Zakonom o 

komunalnom gospodarstvu. Smanjivali su se porezni prihodi grada od 2013. godine do danas, a 

povećao se opseg posla održavanja na području grada. Predlaže se da nova vrijednost boda umjesto 

sadašnjih 0,32 kn bude 0,46 kn po m2 korisne površine. Tim povećanjem planira se financirati gradnja 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture. 

 Otvorena je rasprava. 

Tomislav Preprotić kazao je da se svi zalažemo za izgradnju komunalne infrastrukture, no ne na 

način financiranja da svima građanima stavljamo ruku u džep. Prije dvije godine proglasila se 

gospodarska zona Rakitovica gdje je sada „Ireks aroma“, daje to kao primjer gdje je Grad tada ostao 

bez sredstava od oko milijun kuna. Ta bogata tvrtka iskoristila je olakšice, tvrtki opraštamo sredstva, a 

zadiremo u džep građanima Jaske. U ovom slučaju, radi se o zemljištu „Ireks arome“ koje je već bilo u 

njihovom vlasništvu i stavilo se u gospodarsku zonu, oni bi ionako došli u Jasku. Ovaj prijedlog je 

neprihvatljiv, no uz želju da na komunalnoj infrastrukturi treba raditi. 

Miljenko Pavlaković u toj cijeni poskupljenja na razini 45% svakom našem građaninu poskupljujemo 

komunalnu naknadu. Inflacija nije niti blizu tog iznosa. Ne želi debatirati o poreznoj politici, želimo 

da grad bude uspješan, a radimo gubitke i ne poslujemo dobro. To nije malo dizanje cijene, sve je 

povezano. Ako se ne posluje dobro u nekim segmentima, građani ispaštaju. Smatra da ne može 

podržati ovakvo poskupljenje. Ne želi se uspoređivati s lošijima, ako će sve „greške“ građani morati 

financirati, ne može podržati to poskupljenje od 45%. 

Roman Rodić u neku ruku se slaže s prethodnicima, a u jednom dijelu se slaže i s argumentima 

pročelnice, treba ići na bolje u svakom slučaju. I „Vode Jastrebarsko“ su dizale cijenu, slijedi i 

poskupljenje vrtića. Treba ići naprijed ali ne možda tempom kojim smo krenuli u ovom mandatu. Daje 

primjere iz drugih gradova. Ne može podržati Odluku, biti će suzdržan, nije protiv gradnje komunalne 

infrastrukture, ali da li je potrebno ići baš s 45% povećanja? 

Leon Bastašić bespredmetno je raspravljati o guranju ruke u džep, ne rade se poskupljenja iz čiste 

šale, novaca nema, smjer ove Vlade je neodrživ. HDZ-ovi gradonačelnici Penava i Opara su također 

učinili istu stvar, prirez je u Splitu na maksimalnoj razini. Penava je ukinuo subvencije učenicima. 

Miljenko Pavlaković vidi da vijećnik Bastašić ima sve to lijepo napisano, no to je subjektivno 

mišljenje. To je hrvatski pravac i on je održiv. Idemo se uspoređivati s Oparom, Penavom, Zabokom, 

Varaždinom... Ima svakakvih odluka i raznih gradskih vijeća. Mi smo ovdje na sjednici Gradskog 

vijeća Grada Jastrebarskog. Želimo razvoj, naravno, ali do koje mjere treba ići da uvijek uzimamo 

građanima? Škola u Jaski je megalomanski projekt, zato je Županija odustala, i to je istina. To je 

projekt na razini 20% proračuna Županije. Što mi to hoćemo? Koji put razvoja želimo? Ne želi 

raspravljati o državnom i županijskom pravcu. Kreće od sebe, i njemu fali novaca, svima uvijek fali 

bez obzira koliko se ima. Što to znači? Moramo li ići na 45%, da li netko razmišlja, otkuda? Idemo mi 

biti primjer, nećemo propasti, ne treba ostati na 0,32 kn, ali idemo raspraviti o eventualnom 

poskupljenju od 10% ili 5% ali zar je potrebno tako veliko poskupljenje? O tome govorimo, držimo se 

rasprave, ne treba podbadati. Zašto niste dali analizu kuda će se usmjeriti ta sredstva? To treba prvo 

dobiti kao vijećnik, pa onda da se dalje odlučuje. 

Leon Bastašić mi jesmo gradski vijećnici, ne živimo pod staklenim zvonom. Govorio o poreznoj 

reformi, troškovima rada i porezu na dohodak.  

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za obračun visine komunalne naknade Grada 

Jastrebarskog daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (10 glasova ZA, 5 PROTIV i 1 SUZDRŽAN) 

donijeli 



 

Odluku o vrijednosti boda za obračun visine komunalne naknade Grada Jastrebarskog 

 

Odluka o vrijednosti boda za obračun visine komunalne naknade Grada Jastrebarskog prilaže se 

zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

8. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o upravljanju grobljima na području Grada 

Jastrebarskog 

Željka Kovačić poziva pročelnicu Irenu Strmečki Šlat da usmeno obrazloži Prijedlog Odluke. 

Irena Strmečki Šlat usmeno obrazlaže Prijedlog Odluke, kako se financira upravljanje grobljima. 

Ova Odluka je ujedno i usklađenje s Odlukom o komunalnoj naknadi. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o upravljanju grobljima na području Grada 

Jastrebarskog daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su (16 glasova ZA) donijeli 

 

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o upravljanju grobljima 

na području Grada Jastrebarskog 

 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o upravljanju grobljima na području Grada Jastrebarskog 

prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Predsjednica je odredila stanku od 10 minuta u 19:48 h. 

Sjednica se nastavlja u 19:58 h. 

 

9. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Odluke o mjerilima za sudjelovanje roditelja-korisnika usluga u cijeni programa 

Dječjeg vrtića Radost, Jastrebarsko 

Željka Kovačić poziva pročelnicu Irenu Strmečki Šlat da usmeno obrazloži Prijedlog Odluke. 

Irena Strmečki Šlat usmeno obrazlaže, govori o razlozima koji su utjecali na donošenje ovog 

Prijedloga Odluke. Promijenjen je državni pedagoški standard, manje je upisane djece a povećao se 

broj odgojnih skupina te vrtić danas ima 91 radnika. Tako da su se povećali i rashodi za zaposlene. 

Također, provodi se i inkluzivni program bez sufinanciranja od strane EU što je prije bio slučaj. 

Izgradnjom područnog odjeljenja u Gornjem Desincu povećani su i troškovi investicijskog održavanja. 

Analizira i porezne prihode od 2013 do danas. Dječji vrtić je predložio iznos povećanja od 75 kn 

mjesečno za osnovni program, a povećavaju se i cijene za Montessori program i program ranog učenja 

engleskog jezika. 

 Otvorena je rasprava. 

Roman Rodić ima ispred sebe Odluku i obrazloženje iz 2013. godine, i uspoređuje ju s današnjim 

prijedlogom odluke, te govori o ekonomskoj cijeni i o postotku participacije roditelja u cijeni 

programa vrtića. U ovom današnjem obrazloženju nema te usporedbe, ovdje ima nove kriterije o 

poštivanju standarda koji je iz 2008. godine, a došlo je i do povećanja broja zaposlenih. Trebalo je 

paziti kad smo išli u izgradnju nečeg novog što košta, trebalo je reći tada „imat ćete povećanje cijene 

iz tog razloga“. Opet poskupljenje i zadiranje u džep građana. 

Tomislav Preprotić ponukan diskusijom kolege Rodića, ako govorimo o vrtiću u Desincu, to je divan 

objekt ali nefunkcionalan. Što je tu bitno, da država svojom politikom utječe na proračun Grada, ali ne 

može nam uvijek netko drugi biti kriv, moramo priznati da smo nešto i sami kriv. To baš nije dobar 

put. 

Miljenko Pavlaković nastavno na diskusiju kolege Rodića, poskupljenje je na razini 12,5%,. Kada se 

govori o greškama, nitko ne govori da su to namjerne greške, ali neke stvari se mogu predvidjeti a za 

pedagoški standard se znalo da će biti takav kakav je. Sada opet građani moraju to financirati, svako 

poskupljenje je nepopularno. Ne govori se o populizmu, no da li su neki potezi gradskog vodstva 

doveli do ovog da je došlo do ovih poskupljenja? Sve ima svoju cijenu. Koji je razvojni put, do koje 



mjere možemo, do koje mjere su građani voljni to platiti? Donosimo odluke koji se tiču svih 

stanovnika Jastrebarskog. 

Luka Cipurić da ne ponavlja, s jedne strane govorimo o baby boomu, izdvajanju za novorođenčad, no 

ova odluka je malo u suprotnosti s tim trendom baby booma. 

Snježana Janković htjela bi reći da je Dječji vrtić „Radost“ prije svega ponos ovog grada i 

prepoznatljiv je i u široj zagrebačkoj regiji i državnoj razini, na visokoj je razini i standardu. Podigao 

se i standard interijera i eksterijera, spominje i nagradu za najljepši školski vrt u hrvatskoj. Provodimo 

projekte za koje mnogi drugi vrtići ni ne znaju, permanentno djeluje na stručnom obrazovanju, ima 

kompletan stručni tim koje drugi vrtići nemaju, paze na prehranu….taj standard iziskuje određena 

sredstva. Misli da vrtić u Desincu nije razlog za poskupljenje. Vrtić prati i želje roditelja, koji 

povećava i troškove, pogledajmo od zadnjeg poskupljenja što je sve poskupjelo. Ne misli da je to radi 

lošeg promišljanja grada, već su to realni troškovi poskupljenja koje imamo u obiteljima. 

Tomislav Preprotić konstatira da su na prošlom vijeću usvojili Izvješće o radu Dječjeg vrtića 

„Radost“ koji je doživio samo pohvale. Priča o vrtiću u Desincu je za pohvaliti što se tiče oblikovanja, 

no u cijeloj toj priči postoji i naša greška, a treba to neki puta i priznati. 

Zvonimir Novosel tu je i ravnateljica, pa se može i ona uključiti. Puno puta se večeras čuje riječ 

greška, želi skinuti tu riječ „greška“ s vrtića. Svaki vrtić je potreba, onaj koji postoji izraz je i dokaz 

svijesti, razvijenosti, namjere jedinice lokalne samouprave o odnosu prema najmlađim stanovnicima 

ovog grada. Svaki standard košta. Da li je greška poskupljenje cestarine, struje, vode…? To su potezi 

koji se događaju oko nas. Nemojmo govoriti o vrtiću kao grešci. Što se tiče gradnje vrtića u Desincu, u 

trenutku gradnje vrtić je poštivao standarde. Uspoređujući standarde, cilj je bio podići standard tako da 

se odgajateljice bave s manje djece i rad bude kvalitetniji. Odgajateljice nemaju velike plaće. Sve to 

košta, taj standard košta a svaki ulog u to je dobitak. Ovo nije popularno, to zna. Ovaj baby boom koji 

se događa, odlična je vijest ali će to postati i obveza jer će tu djecu trebati smjestiti u vrtić. Govori o 

budućoj rekonstrukciji i dogradnji glavnog vrtića u Jaski, i opet trošku novih plaća. Na tih 675 kn koje 

roditelji plaćaju, grad daje 2x toliko po djetetu. Ekonomska cijena je rastezljiv pojam, daje usporedbe s 

drugim gradovima i uslugom, te o inkluziji i koliko ona košta. Ovaj potez se neće mnogima svidjeti, 

ali on želi živjeti u gradu gdje će biti ponosan na vrtić. Ovo je prijedlog vrtića, on je to trezveno 

prihvatio, želimo održati standard i još ga unaprijediti. Ovo je potez za najmanje sljedeće 4 godine. 

Tomislav Preprotić ne bi želio da dalje duljimo, no da ne bi sutra izašlo u medijima da je vijećnik 

izjavio da je vrtić u Desincu greška, želi reći da pohvaljuje objekt u arhitektonskom smislu, no taj vrtić 

nije modularno izgrađen. Ni jedan vrtić nije greška. 

Zvonimir Novosel govori da ne bi bilo izvrtanja teza, kad govorite paušalno što je skupo a što nije 

skupo. Vrtić u Desincu nije jeftin objekt, on je obišao neke vrtiće koji su prezentirani kao modularni, 

tako nešto on ne bi nikad potpisao. Puno je jeftiniji takav modularni vrtić, no kvaliteta je ispod razine. 

Ne zna zašto se taj objekt stigmatizira. Javnim natječajem se dobila cijena, ali garantira da ga 

dugoročno ne će trebati renovirati. Vrtić se ne gradi za jednu godinu. Ovaj matični vrtić u Jaski je 

građen prije 42 godine. Vrtić u Desincu ima vrhunsku stolariju i izolaciju, kotlovničko postrojenje, i 

sufinanciran od fondova.  

Tomislav Preprotić upravo se slaže s time, nismo toliko bogati da bi kupovali jeftino. On govori o 

arhitektonskom rješenju. U vrtić koji je bio jeftiniji mogao je također biti ugrađen vrhunski materijal. 

Kao arhitekta pohvaljuje, samo naglašava da li je to nešto što si mi možemo dozvoliti, tako skup 

objekt? 

Zvonimir Novosel nema potrebe širiti temu, daje primjer gradnje srednje škole sportske dvorane, koja 

je ispod razine ulaganja, obrazlaže cijelu povijest gradnje dvorane za koju smatra da vizualno loše 

izgleda na ulazu u grad. Desinec je objekt koji je digao standard, svi smo ponosni i digao je vrijednost 

naselju. Novi vrtić će biti takav da se mogu poistovjetiti s njime. 

Roman Rodić daje prigovor na raspravu, jer ovo je nije bila tema što su gradonačelnik i vijećnik 

Preprotić raspravljali. Želi ponoviti da se slaže s gradonačelnikom da smo povisili standard u svakom 

smislu. Sve je to pozitivno, napominje da i kod novog aneksa vrtića moramo upozoriti korisnike da 

postoji mogućnost da radi povećanja standarda dođe do povećanja cijene, to je bio cilj rasprave. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Odluke o mjerilima za sudjelovanje roditelja-korisnika usluga u cijeni programa 

Dječjeg vrtića Radost, Jastrebarsko daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (10 glasova ZA i 6 SUZDRŽANIH) donijeli 



 

Odluku o mjerilima za sudjelovanje roditelja-korisnika usluga u cijeni programa 

Dječjeg vrtića Radost, Jastrebarsko 

 

Odluka o mjerilima za sudjelovanje roditelja-korisnika usluga u cijeni programa Dječjeg vrtića 

Radost, Jastrebarsko prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

10. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na konačni Prijedlog Strategije razvoja Urbane 

aglomeracije Zagreb za razdoblje do 2020. godine 

Željka Kovačić poziva Voditelja odsjeka, Zdravka Režeka da usmeno obrazloži Prijedlog Strategije. 

Zdravko Režek usmeno obrazlaže i govori o tijeku aktivnosti koje su prethodile Prijedlogu Strategije. 

Stvorit će se uvjeti za kandidiranje projekata unutar obuhvata aglomeracije. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na konačni Prijedlog Strategije razvoja Urbane 

aglomeracije Zagreb za razdoblje do 2020. godine daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su donijeli 

 

 

Zaključak o davanju mišljenja na konačni Prijedlog Strategije razvoja 

Urbane aglomeracije Zagreb za razdoblje do 2020. godine 

 

Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na konačni Prijedlog Strategije razvoja Urbane aglomeracije 

Zagreb za razdoblje do 2020. godine 

 

11. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 

2020. godinu 

Željka Kovačić poziva v.d. Pročelnicu Ivanu Španić da usmeno obrazloži Prijedlog Proračuna Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 2020. godinu. 

Ivana Španić usmeno obrazlaže Prijedlog Proračuna, govori o planiranim prihodima i rashodima. 

Obrazlaže strukturu proračuna po vrstama prihoda i rashoda. Sve je detaljno obrazloženo u bilješkama 

i ona će odgovoriti na eventualna pitanja. Usvajaju se i projekcije, planirane na skupini ekonomske 

klasifikacije. Donose se i razvojni programi gdje su prikazani ciljevi i prioriteti Grada, usklađeni sa 

Strategijom razvoja grada. 

Željka Kovačić konstatira da je na Prijedlog Proračuna za iduću godinu podneseno 5 amandmana, u 

roku i na zakonom propisan način. 

Poziva predlagatelja Romana Rodića da obrazloži prvi amandman. 

Roman Rodić  obrazlaže prvi amandman: Temeljem  članka 44. i 48. Poslovnika Gradskog vijeća 

Grada Jastrebarskog („Službeni vjesnik Grada Jastrebarskog“, broj 7/09, 3/13 i 2/14) podnosim 

Amandman na prijedlog Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 

2019. i 2020. godinu  

Amandman: 

Prenamjena sredstava predlaže se s tri konta: 

1.)  

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 – Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program 4014 – Razvoj gospodarstva 



Aktivnost A401401 – Gospodarske manifestacije 500.000,00 kuna, umanjuje se za 10.000,00 kuna na 

način da se: 

Konto 329 – Ostali nespomenuti rashodi poslovanja 35.000,00 kn, umanjuje za 10.000,00 kuna. 

Tako da izmijenjeni prijedlog glasi: 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 – Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program 4014 – Razvoj gospodarstva 

Aktivnost A401401 – Gospodarske manifestacije 490.000,00 kuna. 

Konto 329 – Ostali nespomenuti rashodi poslovanja 25.000,00 kuna.  

2.) 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 – Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program 4014 – Razvoj gospodarstva 

Aktivnost A401404 – Turizam 340.000,00 kuna, umanjuje se za 20.000,00 kuna na način da se: 

Konto 381 – Tekuće donacije 340.000,00 kuna, umanjuje za 20.000,00 kuna. 

Tako da izmijenjeni prijedlog glasi: 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 – Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program 4014 – Razvoj gospodarstva 

Aktivnost A401404 – Turizam 320.000,00 kuna. 

Konto 381 – Tekuće donacije 320.000,00 kuna. 

3.) 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 – Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program 3013 – Religijske, kulturne i druge službe. 

Aktivnost A301302 – Rashodi za rekreaciju, kulturni i religijski sadržaj koji nisu razvrstani 

295.000,00 kuna na način da se: 

Konto 381 – Tekuće donacije 250.000,00 kuna, umanjuje za 20.000,00 kuna. 

Tako da izmijenjeni prijedlog glasi: 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 – Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program 3013 – Religijske, kulturne i druge službe. 

Aktivnost A301302 – Rashodi za rekreaciju, kulturni i religijski sadržaj koji nisu razvrstani 

275.000,00 kuna. 

Konto 381 – Tekuće donacije 230.000,00 kuna. 

Tako umanjena sredstva po navedenim kontima, u iznosu od 50.000,00 kuna, raspoređuju se kako 

slijedi: 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 – Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program 3006 – Osnovnoškolsko obrazovanje 

Aktivnost A300610 – Sufinanciranje dodatnih potreba u osnovnoškolskom obrazovanju 15.000,00 

kuna. 



Konto 363 – Pomoći unutar općeg proračuna 15.000,00 kuna uvećava se za 50.000,00 kuna za 

sufinanciranje projekt adaptacije Osnovne škole „Kardinal Alojzije Stepinac“, Krašić, Područne škole 

Vukšin Šipak, i sada iznosi 65.000,00 kuna. 

 

Obrazloženje amandmana: učenici osnovne škole s područja Vukšin Šipka pohađaju osnovnu školu 

„Kardinal Alojzije Stepinac“ Krašić, područna škola Vukšin Šipak, čiji je osnivač Zagrebačka 

županija. Obzirom da Zagrebačka županija kao osnivač vodi brigu o svim osnovnim školama na 

području svoje jedinice regionalne samouprave pretenciozno je očekivati da sve škole mogu u skorije 

vrijeme imati nešto više od minimalnog učeničkog standarda. Stoga je potrebna pomoć jedinica 

lokalnih samouprava ponajviše u slučajevima kada su u pitanju Područne škole od kojih je većina 

građena minimalno prije pola stoljeća. Područja škola Vukšin šipak spada pod matičnu Osnovnu školu 

„Kardinal Alojzije Stepinac“ u Krašiću. Stara je 63 godine i potreban je građevinski zahvat u smislu 

izmjene podnih obloga u dvije učionice. Izmjena unutarnje stolarije, uređuje kuhinje i sanitarnih 

čvorova škole. Projektnim troškovnikom, kojeg je sufinancirao i Grad Jastrebarsko, za taj zahvat 

potrebno je izdvojiti oko 200.000,00 kn. Zagrebačka županija se je obvezala financijski pomoći, a i 

općina Krašić je spremna, sukladno svojim mogućnostima, financijski pomoći pri realizaciji projekta. 

Stoga se predlaže da se iznos od 50.000,00 kn prenamjeni za povećanje učeničkog standarda u smislu 

sufinanciranja projekta adaptacije objekta Područje škole Vukšin Šipak. 

Željka Kovačić poziva gradonačelnika da se izjasni prihvaća li amandman? 

Zvonimir Novosel ne može prihvatiti iz činjeničnih razloga, ta škola kao i neke druge, biti će 

obnovljene financiranjem iz županijskog proračuna. Nemamo u ingerenciji školstvo. Županija se 

odredila da je ova škola jedan od prioriteta. Ne prihvaća se amandman. 

Roman Rodić izjavljuje da povlači amandman. 

 

Željka Kovačić poziva predlagatelja Romana Rodića da obrazloži drugi amandman. 

Roman Rodić obrazlaže drugi amandman: Temeljem  članka 44. i 48. Poslovnika Gradskog vijeća 

Grada Jastrebarskog („Službeni vjesnik Grada Jastrebarskog“, broj 7/09, 3/13 i 2/14) podnosim 

Amandman na prijedlog Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 

2019. i 2020. godinu  

Amandman: 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 - Upravni odjel za imovinsko-pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  

Program 4015 - Razvoj malog gospodarstva 

Aktivnost A401502 - Razvoj obrtništva, malog i srednjeg poduzetništva 214.000,00 kuna, umanjuje 

se za 50.000,00 kuna na način da se: 

Konto 352 - Subvencije trgovačkim društvima, zadrugama, poljoprivrednicima i obrtnicima izvan 

javnog sektora 214.000,00 kuna, umanjuje za 50.000,00 kuna 

Prema gore navedenom izmijenjeni prijedlog glasi: 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 -  Upravni odjel za imovinsko-pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  

Program 4015 - Razvoj malog gospodarstva 

Aktivnost A401502 - Razvoj obrtništva, malog i srednjeg poduzetništva 164.000,00 kuna 

Konto 352 - Subvencije trgovačkim društvima, zadrugama, poljoprivrednicima i obrtnicima izvan 

javnog sektora 164.000,00 kuna, a sredstva u iznosu od 50.000,00 kuna raspoređuju se kako slijedi: 

Razdjel 010 - Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava 01001 - Upravni odjel za imovinsko-pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  

Program 3006 -  Osnovnoškolsko obrazovanje  

Aktivnost A300610 - Sufinanciranje dodatnih potreba u osnovnoškolskom obrazovanju 15.000,00 

kuna, povećava se za 50.000,00 kuna i sada iznosi 65.000,00 kuna, na način da se 



Konto 363 - Pomoći unutar općeg proračuna uvećava za 50.000,00 kuna za nabavu likovnih mapa 

svim učenicima osnovne škole „Ljubo Babić“ Jastrebarsko, i sada iznosi 65.000,00 kuna.  

 

Obrazloženje amandmana:Unutar proračunske Aktivnosti Razvoj obrtništva, malog i srednjeg 

poduzetništva planiraju se dodjeljivati i potpore za podizanje kategorizacije smještajnih kapaciteta 

subjektima malog gospodarstva koji su registrirani za pružanje usluge smještaja, a koje su planirane u 

ukupnom iznosu od 50.000,00 kuna. Iz Prijedloga Programa razvoja i potpora gospodarstvu Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu vidljivo je da se unutar Ministarstvo turizma u okviru svojih potpora 

dodjeljuje istovrsnu potporu pa stoga nije potrebno u gradskom proračunu osiguravati sredstva za tu 

namjenu jer se zainteresirani subjekti mogu prijaviti za potporu Ministarstva turizma.  

Stoga se predlaže da se iznos od 50.000,00 kuna prenamjeni za nabavu likovnih mapa svim učenicima 

osnovne škole „Ljubo Babić“ Jastrebarsko kako bi se roditeljima rasteretio kućni budžet prilikom 

nabave udžbenika. Likovne mape koriste svi učenici od prvog do osmog razreda. Aproksimacijom 

izračuna za navedena sredstva došlo se je do izračuna da prosječna cijena likovne mape za učenike od 

1.-4. razreda osnovne škole iznosi 46,00 kn, a prosječna cijena likovne mape za učenike od 5.-8. 

razreda iznosi 55,00 kuna. Uz provjerenu informaciju da se na objedinjenu nabavu svih mapa može 

dobiti i popust od 10%, iznosi za navede mape su sljedeći: 

1.-4. razred - 561 učenik  x 46,00 kn – 10% = 25.806,00 – 2.580,60 = 23.225,40 kn 

5.-8. razred - 539 učenika x 55,00 kn – 10% = 29.645,00 – 2.964,50 = 26.680,50 kn 

Ukupno to iznosi  49.905,90 kn 

Željka Kovačić poziva gradonačelnika da se izjasni prihvaća li amandman? 

Zvonimir Novosel nakon obrazloženja izjavljuje da prihvaća ovaj amandman koji postaje sastavni dio 

Prijedlog Proračuna. 

 

Željka Kovačić poziva Filipa Tončića da obrazloži svoj prvi amandman. 

Filip Tončić obrazlaže prvi amandman: Sukladno članku 44. i 48. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Jastrebarskog („Službeni vjesnik Grada Jastrebarskog“, broj 7/09, 3/13 i 2/14) podnosim Amandman 

na prijedlog Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 2020. 

godinu. 

Amandman: 

Razdjel: 009 Upravni odjel za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije  

Glava: 00901 Upravni odjel za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije 

Program: 7001 Opći i administrativni poslovi  

Aktivnost: A700104 Gradske manifestacije 100.000,00 kn 

umanjuje se za 50.000,00 kn, na način da se: 

Konto 323 Rashodi za usluge 90.000,00 kn umanjuju za 50.000, kn 

Konto 329 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja 10.000,00 kn ostaje nepromijenjeno.  

Izmijenjeni prijedlog glasi: 

Razdjel: 009 Upravni odjel za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije  

Glava: 00901 Upravni odjel za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije 

Program: 7001 Opći i administrativni poslovi  

Aktivnost: A700104 Gradske manifestacije 50.000,00 kn  

Konto 323 Rashodi za usluge 40.000,00 kn 

Konto 329 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja 10.000,00 kn. 

Sredstva u iznosu od 50.000,00 kn raspoređuju se kako slijedi: 

Razdjel: 010 Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava: 01001 Upravni odjel za imovinsko-pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  

Program: 5190 Zaštita okoliša 

Aktivnost: A519002 Gospodarenje otpadom 195.000,00 kn  

povećava se za 50.000,00 kn i sada iznosi 245.000,00 kn, na način da se: 

Konto: 323 Rashodi za usluge povećava se za 50.000,00 kn za provođenje informativno-izobraznih 

aktivnosti u području gospodarenja otpadom te sada iznosi 200.000,00 kn 

Konto: 421 Građevinski objekti 45.000,00 kn ostaje nepromijenjen. 



 

Obrazloženje: 

Sukladno Izmjenama i dopunama Zakona o održivom gospodarenju otpadom koje su stupile na snagu 

u srpnju ove godine, način zbrinjavanja otpada bitno se postrožio. Gradovi su dužni ulagati u 

infrastrukturu za odlaganje otpada dok su koncesionari i komunalna društva dužni ulagati u opremu, a 

sve u svrhu veće brige o zaštiti okoliša. Novost je i da se za građane predviđa plaćanje po količini 

proizvedenog otpada što će pomoći u mijenjanju kulture odlaganja otpada. Obzirom da zaštita okoliša 

kreće od svakog pojedinca i ovisi o njegovoj svijesti o očuvanju prirode, važno je mijenjati kulturu i 

način na koji se odnosimo prema otpadu. Posebno je važno educirati i informirati građane o 

mogućnostima selektivnog odlaganja otpada radi sprječavanja njegovog ilegalnog odlaganja u samoj 

prirodi. Jastrebarsko je izrazito bogato prirodnom izvorskom vodom i čistom šumom koju treba 

osloboditi od mogućih ilegalnih odlagališta. Prijavom na druge izvore financiranja, uz gradski udjel 

sredstvima predviđenim ovim amandmanom, otvorila bi se mogućnost ulaganja i više od 400.000,00 

kn u svrhu pravovremene provedbe informirativno-izobraznih aktivnosti kroz razne tribine, 

prezentacije, edukacije i ostale načine komuniciranja s građanima.  

Željka Kovačić poziva gradonačelnika da se izjasni prihvaća li amandman? 

Zvonimir Novosel govori o ovogodišnjem tradicionalnom susretu gradonačelnika koji se održao u 

Vodicama, gdje je resorni ministar najavio mjere sufinanciranja ovih izobraznih aktivnosti, biti će već 

ove godine to omogućeno. Prihvaća amandman. 

 

Željka Kovačić poziva Filipa Tončića da obrazloži svoj drugi amandman. 

Filip Tončić obrazlaže drugi amandman: Sukladno članku 44. i 48. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Jastrebarskog („Službeni vjesnik Grada Jastrebarskog“, broj 7/09, 3/13 i 2/14) podnosim Amandman 

na prijedlog Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 2020. 

godinu. 

Amandman: 

Razdjel: 009 Upravni odjel za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije  

Glava: 00901 Upravni odjel za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije 

Program: 7001 Opći i administrativni poslovi  

Aktivnost: A700102 Usluge informiranja 492.000,00 kn 

umanjuje se za 50.000,00 kn, na način da se:  

Konto: 323 Rashodi za usluge 459.000,00 kuna umanjuju za 50.000, kn 

Konto: 329 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja 33.000,00 kn ostaje nepromijenjeno. 

Izmijenjeni prijedlog glasi: 

Razdjel: 009 Upravni odjel za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije  

Glava: 00901 Upravni odjel za opće poslove, lokalnu i mjesnu samoupravu i financije 

Program: 7001 Opći i administrativni poslovi  

Aktivnost: A700102 Usluge informiranja 442.000,00 kn  

Konto 323 Rashodi za usluge 409.000, kn 

Konto 329 Ostali nespomenuti rashodi poslovanja 33.000,00 kn. 

Sredstva u iznosu od 50.000,00 kn raspoređuju se kako slijedi: 

Razdjel: 010 Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava: 01001 Upravni odjel za imovinsko-pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša  

Program: 5190 Zaštita okoliša 

Aktivnost: A519002 Gospodarenje otpadom 195.000,00 kn povećava se za 50.000,00 kuna te sada 

iznosi 245.000,00 kn, na način da se: 

Dodaje novi konto 422 Postrojenja i oprema u ukupnom iznosu od 50.000,00 kn za nabavu 

polupodzemnih spremnika za selektivno odlaganje otpada. 

Obrazloženje: Sukladno Izmjenama i dopunama Zakona o održivom gospodarenju otpadom koje su 

stupile na snagu u srpnju ove godine, način zbrinjavanja otpada bitno se postrožio. Gradovi su dužni 

ulagati u infrastrukturu za odlaganje otpada dok su koncesionari i komunalna društva dužni ulagati u 

opremu, a sve u svrhu veće brige o zaštiti okoliša. Novost je i da se za građane predviđa plaćanje po 

količini proizvedenog otpada što će pomoći u mijenjanju kulture odlaganja otpada. Fond za zaštitu 



okoliša i energetsku učinkovitost sufinancirao je prethodnih godina i do 85% troškova za opremu za 

odlaganje otpada, stoga je realno za očekivati ponovno raspisivanje natječaja. Tako bi se  sredstvima 

ovog amandmana, uz druge izvore financiranja, došlo do potencijalnih gotovo pola milijuna kuna 

kojima bi se mogli urediti zeleni otoci na području Grada Jastrebarskog na kojem bi građani selektivno 

odlagali otpad. Takvi spremnici nisu nepoznanica u našem gradu i svakako svojom funkcionalnošću 

doprinose očuvanju okoliša. Otvaranjem novih zelenih otoka selektivno odlaganje postalo bi 

dostupnije većem broju naših sugrađana. Uz to, nabavili bi se komposteri za kućno kompostiranje te 

na taj način selektivno sakupljanje otpada dovelo na kućni prag mnogih naših sugrađana.  

Željka Kovačić poziva gradonačelnika da se izjasni prihvaća li amandman? 

Zvonimir Novosel na istoj konferenciji najavljena je mjera sufinanciranja ovih projekata pa stoga 

prihvaća ovaj amandman. 

 

Željka Kovačić poziva Leona Bastašića da obrazloži svoj amandman na Prijedlog Proračuna. 

Leon Bastašić obrazlaže svoj amandman, Temeljem članka 38. Zakona o proračunu (Narodne novine, 

br. 87/08, 136/12 i 15/15), članka 44. I 48. Poslovnika Gradskog Vijeća Grada Jastrebarskog 

predlažem sljedeće izmjene u posebnom dijelu Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. Godinu i 

projekcije Proračuna za 2019. i 2020. godinu: 

Amandman: 

Razdjel: 010 Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava: 01001 Upravni odjel za imovinsko-pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program: 3009 Javni red i sigurnost 

Aktivnost: A300901 Usluge protupožarne zaštite 910.000,00 mijenja se na način da se: 

Konto 382 Kapitalne donacije 90.000,00  povećava za iznos od 30.000,00 kn te sada iznosi 

120.000,00 kn. 

Konto 381 Tekuće donacije 820.000,00 kn se umanje za 30.000,00 kn te sada iznosi 790.000,00 kn. 

Izmijenjeni prijedlog: 
Razdjel: 010 Upravni odjel za imovinsko pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Glava: 01001 Upravni odjel za imovinsko-pravne poslove, gospodarstvo, društvene djelatnosti, 

komunalni sustav, prostorno uređenje i zaštitu okoliša 

Program: 3009 Javni red i sigurnost 

Aktivnost: A300901 Usluge protupožarne zaštite 910.000,00 

Konto 381 Tekuće donacije 790.000,00  

Konto 382 Kapitalne donacije 120.000,00  

 

Obrazloženje: Redovnim ulaganjem u vatrogasnu opremu diže se razina spremnosti vatrogasaca u 

gradu, ali i sigurnost vatrogasaca prilikom obavljanja intervencija. Svakim se danom razvijaju nove 

tehnologije u izradi vatrogasne opreme,  stoga je iznimno važno da naši vatrogasci budu koliko je 

moguće u toku s tim promjenama. Osim faktora sigurnosti i spremnosti, postoji i faktor motivacije 

koja je neizmjerno važan u sustavu kao u Jastrebarskom koji se apsolutno bazira na dobrovoljnoj bazi. 

Ovim amandmanom na prijedlog Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. Godinu umanjila bi se 

sredstva unutar Aktivnosti protupožarne zaštite, Konto 381 za aktivnosti Tekuće donacije - VZGJ za 

30.000,00 kuna, a uvećala sredstva unutar Aktivnosti protupožarne zaštite, Konto 382 za provođenje 

aktivnosti Nabave opreme za 30.000,00 kuna. Obzirom na prosječne tržišne cijene vatrogasne opreme, 

predviđena sredstva u prijedlogu proračuna za 2018. godinu svakako nisu dostatna da bi se namirile 

potrebe 23 operativna vatrogasna društva na području Grada Jastrebarskog. Svakim ulaganjem u 

opremu, ulažemo u budućnost vatrogasnih postrojbi. 

Također, vijećnik Bastašić obrazložio je i svoj drugi amandman: Temeljem članka 44. i 48. Poslovnika 

Gradskog Vijeća Grada Jastrebarskog predlažem sljedeće izmjene u posebnom dijelu Proračuna Grada 

Jastrebarskog za 2018. Godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 2020. godinu:  

Amandman: 

1. Aktivnost Usluge protupožarne zaštite 910.000,00 

Točka 1.1. Tekuće donacije 820.000,00 mijenja se na način da se: 



Točka 1.1.1. Tekuće donacije – VZGJ 800.000,00 umanjuje za 30.000,00 kuna te sada iznosi 

770.000,00 kuna, a točka 1.1.2 Tekuće donacije – proslave 20.000,00 ostaje nepromijenjena. 

Točka 1.2 Kapitalne donacije 90.000,00  mijenja se na način da se: 

Točka 1.2.1. Nabava opreme 40.000,00 uvećava za 30.000,00 kuna te sada iznosi 70.000,00 kuna, a 

točka 1.2.2. Uređenje objekata 50.000,00 ostaje nepromijenjena. 

Izmijenjeni prijedlog: 

1. Aktivnost: Usluge protupožarne zaštite 910.000,00 

1.1. Tekuće donacije 790.000,00 

1.1.1. Tekuće donacije – VZGJ 770.000,00 

1.1.2. Tekuće donacije – proslave 20.000,00 

1. 2. Kapitalne donacije – 120.000,00 

1.2.1. Nabava opreme – 70.000,00 

1.2.2. Uređenje objekata – 50.000,00 

 

Obrazloženje: redovnim ulaganjem u vatrogasnu opremu diže se razina spremnosti vatrogasaca u 

gradu, ali i sigurnost vatrogasaca prilikom obavljanja intervencija. Svakim se danom razvijaju nove 

tehnologije u izradi vatrogasne opreme,  stoga je iznimno važno da naši vatrogasci budu koliko je 

moguće u toku s tim promjenama. Osim faktora sigurnosti i spremnosti, postoji i faktor motivacije 

koja je neizmjerno važan u sustavu kao u Jastrebarskom koji se apsolutno bazira na dobrovoljnoj bazi. 

Ovim amandmanom na prijedlog Programa javnih potreba zaštite i spašavanja na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu. umanjila bi se sredstva unutar Aktivnosti protupožarne zaštite, točka 

1.1.1 Tekuće donacije – VZGJ za 30.000,00 kuna, a uvećala sredstva unutar Aktivnosti protupožarne 

zaštite, točka 1.2.1 Nabava opreme za 30.000,00 kuna. Obzirom na prosječne tržišne cijene vatrogasne 

opreme, predviđena sredstva u prijedlogu proračuna za 2018. godinu svakako nisu dostatna da bi se 

namirile potrebe 23 operativna vatrogasna društva na području Grada Jastrebarskog. Svakim 

ulaganjem u opremu, ulažemo u budućnost vatrogasnih postrojbi. 

Željka Kovačić poziva gradonačelnika da se izjasni prihvaća li ovaj amandman? 

Zvonimir Novosel prihvaća ovaj amandman, jer šalje poruku koju treba podržati. Sustav vatrogastva 

u Jaski je specifičan, zahvalni smo na radu vatrogasaca, premalo se ulagalo u njihovo opremanje. 

Način financiranja će se stubokom izmijeniti, dati ćemo podršku vatrogastvu. 

Željka Kovačić konstatira da amandmani koji su prihvaćeni, postaju sastavni dio Prijedloga  

Proračuna. 

Otvorena je rasprava. 

Miljenko Pavlaković konstatira da danas donosimo najvažniji akt za iduću godinu, pitali smo kud ide 

naš grad, što se smjera?  Ima pitanje, traži pojašnjenje za neke stavke. Smatra da se ne vidi 

transparentno, što znači brojka 100? Čestita kolegama koji su napisali amandmane, ali kad se gleda 

proračun u cjelini, ne može se složiti da bi ga tako prihvatili. Kreće u analizu prihodovne strane, 

detaljno analizira udruge u kulturi i sportu. Što znači smanjenje tim udrugama? Znači mnogima i 

opstanak. Analizira stavke gospodarstva i poljoprivrede, skidanje sredstava za izgradnju cesta, javne 

površine. Uvijek se imalo u proračunu za male komunalne akcije, sad ih nema. Vjeruje da će se one 

dogoditi, ali nema ih istaknutih. Misli da treba poraditi na prihodovnoj strani, a kad uzimamo 

udrugama to pitanje njihova opstanka. Vjeruje da se razgovara bilo s kojom udrugom, da bi dobili 

odgovor što to njima znači? Mnogo toga se ponavlja iz godine u godinu, što smo imali u niz navrata, 

projekti se ne realiziraju pa se ponavljaju i tako u nedogled. Neke stvari treba staviti u okvire, ne 

podržava uzimanje sredstava udrugama. 

Filip Tončić kazao je da donosimo proračun i zapravo kažemo da ne možemo biti zadovoljni, vjeruje 

da ni predlagatelj nije zadovoljan. Prihodovna strana je veći problem od rashodovne. Drago mu je da 

je predlagatelj prepoznao amandman, moli da se razgovara o budućim godinama. Podržava i 

aglomeraciju. Nažalost imamo i neka poskupljenja, a i udruge će osjetiti manjak. Nada se da postoji 

izlaz, drago mu je za Zagrebačka županija ima dosta dobar proračun i nada se da će i tu nešto dobiti 

kao i da će država prepoznati ruralni razvoj. Želio bi čuti kako ćemo probati osigurati da što više 

prihodujemo. Što se rashoda tiče, sve je jasno. Vjeruje da će uz dobru godinu i rashodovna strana 

funkcionirati. 

Ignac Smetko pita da li smo u onih 50.000,00 kn obuhvatili djecu iz Jaske koji idu u škole u Vukšin 

Šipak i Klinča Sela? Ne smijemo zaboraviti za njih. Što se tiče novca za udruge u kulturi, ne može biti 



zadovoljan raspravio je to i s gradonačelnikom. Udruge će se teško održati, jedna udruga se ugasila 

prošli tjedan. Iduću godinu ćemo teško izdržati, a zakon o udrugama ima rigorozne mjere glede 

financiranja, ogroman je namet za ugovor o djelu što udruge teško financiraju. Nada se da ovaj novac 

neće biti više diran pa ćemo Proračun podržati da izguramo iduću godinu. 

Roman Rodić u raspravi o Proračunu uvijek će biti zadovoljnih i nezadovoljnih, nerealnih želja, daje 

mi nadu konkretna stvar - ulaganje u gospodarsku zonu Jalševac. Zona se u startu nije formirala kako 

treba tj. nije otkupljena u cijelosti. Gospodarstvo i ekonomija su pokretač svega što se događa. Vezano 

za udruge, moramo se sjetiti da udruge nekad nisu ovisile o gradu, danas nema donatora koji si mogu 

to dopustiti da daju donaciju i plate na to porez. Daje primjer iz prakse. Nada se gospodarskom 

napretku. 

Andrej Krlin u jednoj od prijašnjih točaka, većina je podržala povisivanje boda za komunalnu 

naknadu. Iz ovog Proračuna vidljivo je na žalost da taj standard i dalje ostaje želja za zapostavljena 

naselja Izimje, Čeglji, Guci Draganićki, izostat će značajna ulaganja na području gradnje u tim 

dijelovima grada. Imamo lokalne ceste i putove daleko ispod komunalnog standarda u 21. stoljeću. 

Nada se da će se prijedlozi koje su mjesni odbori uputili Gradu barem rebalansom uvažiti. 

Zvonimir Novosel ima za potrebu određene stvari reći prije donošenja najvažnijeg dokumenta Grada, 

te putem prezentacije daje usporedbe od 2015. godine do danas, a vezano za prihodovnu stranu 

proračuna. Porezi, koncesije, komunalna naknada za pokretanje najznačajnijih projekata grada od 

2007. godine. Dati će odgovore i na sva pitanja iz aktualnog sata. Uspoređuje reforme ove i prijašnjih 

Vlada, ne misli kritizirati već retroaktivno da obrazloži neke elemente. Simulacija iznosa poreznih 

prihoda prema novom zakonskom prijedlogu - izvor „Udruga gradova u Republici Hrvatskoj“. Da se 

osvrne na raspravu o Proračunu, neće davati repliku na svaki navod. Ovaj Proračun je garancija za ono 

što se planira. Milijun kuna više za ceste u naseljima, male komunalne akcije spojene sa svim 

sredstvima za održavanje nerazvrstanih cesta. Kreće najveća investicija u povijesti koje provode 

„Vode Jastrebarsko“, kreće se iz Izimja, a i pročistač također. Kreće i novi ciklus projekata - Urbana 

aglomeracija Zagreb je jedan od možda vrlo izdašnih projekata u našem gradu. Radimo na tome već 2-

3 godine, bili smo jako aktivni i izborili smo se za poziciju. Za kraj, vezano za sastavljanje Proračuna, 

da svatko radi Proračun, on bi bio nešto drugačiji. Treba pomiriti razvoj i ulaganje u zonu, i sve 

rasprave podržava, kao i kritiku, ali u ovom trenutku ne može bolje, poziva vijećnike da podrže ovaj 

Proračun. U sljedećoj godini kreće velika promjena vezano za kapitalne projekte. Ovaj Proračun je 

zalog za iduće 4 godine. 

Miljenko Pavlaković izražava žaljenje što se ova prezentacija nije priložila materijalima, sad bi 

trebali ići u raspravu o državnoj politici. Osobno me smeta što ste do jučer vikali „Županija je 

maćeha“, danas je „Vlada maćeha“, ali nije. Koliko je Jaska dobila a koliko izgubila fondom 

izravnavanja? To je politika takva kakva je i tiče se svih gradova. Misli da je ovo bilo van dnevnog 

reda općenito. Trebalo bi pitati građane što oni žele. Na početku kada je govorio, prihodi su takvi 

kakvi jesu, na tome treba poraditi. Treba stvoriti uvjete za investitore. Pustimo vlade i kako će one, svi 

smo u istom košu, žao mi je što se to tako tendenciozno prezentira. Po svim stavkama velike 

oscilacije, a usporedbi nema. Žao mu je da je ovakva priprema bila za ovaj dokument. 

Zvonimir Novosel odgovara da ovo nije bio materijal za vijeće, već njegova analiza, izračun Udruge 

gradova i Ministarstva financija, sve je poznato i viđeno. Slaže se, moramo stvarati uvjete, a i kada su 

se stvarali uvjeti vi ste bili protiv investicije u zoni i rekli „da se gradi cesta u polje“, nemojmo se 

lagati. Što radimo nego stvaramo uvjete? Nije mislio to iznositi, ali je bio izazvan na to. Pripremiti će 

izdvajanja Županije u Jasku u proteklim godinama, u nekim godinama su bile nule. Nije to poanta, zna 

da oporba neće podržati Proračun. Ne može amnestirati riječi „ne znamo kud idemo“ i slično….kako 

da utječe, kad država reže svake godine. Bori se i u Udruzi gradova, svi gubimo, cijelo društvo. U ovoj 

državi nitko nema hrabrosti transformirati državu i napraviti funkcionalnu i fiskalnu decentralizaciju. 

Ovo su kozmetike a ne potezi, on se brine, nitko ne zna sada reći kakva je sudbina 2019. godine.  

Nećemo se izvući iduće 3 godine i biti će još i lošije, ne izmišlja prihodovnu stranu, sve je po uputama 

Ministarstva financija. Ovakvu analizu može svatko napraviti za jedan dan, ali je želio pokazati da se 

dobije slika, sve Vlade su rezale, ali iza jedne ostaje drastičan pad. Nije kritika političaru ili stranci, 

nego brine za sudbinu grada. Nije cilj isprovocirati, ovo je trenutno s čime se možemo pokriti. Prihode 

kojima upravljamo smo korigirali, i biti će vraćen kroz ono za što je namijenjen. Smatra da će biti 

ponosni. 



Miljenko Pavlaković  žali da gradonačelnik citira krive navode, nije rekao što mu imputira, ali sad će 

ponoviti. Smatra danas i smatrat će, Grad Jastrebarsko je dolaskom Lidla trebao otkupiti gro zemljišta 

na Čabdinu, i  tako imati svoju zemlju za investicije. Bilo je par velikih investitora koji su odustali jer 

nismo imali riješene imovinsko pravne odnose. A ovo za cestu nije nikad izgovorio. Oko Proračuna 

smo rekli svoje, vjeruje da će biti izglasan, nada se da će iduće godine uspjeti privući veće investicije 

koje će puniti Proračun i da ćemo biti mudriji kuda ulagati ta sredstva. 

Tomislav Preprotić analiza koju je napravio gradonačelnik, ne prikazuje samo kolonu koja može 

utjecati na gradove. Gdje je industrijska zona izgrađena? U onom dijelu koje je otkupio Valentić, nema 

zemljišta koje ima Grad. Neka to ne bude slučajna kolona, nego kolona na kojoj radimo, prihodovana 

sredstva nisu  vraćena na način na koji bi možda trebala. Ne želi se baviti Pisarovinom, koja nudi 

zemlju po 3 eura. Nema zemlje koju grad može ponuditi. Da imamo, svake godine prihodovali bi 

značajnija sredstva.  

Stipe Bučar želi se osvrnuti na ovaj Proračun, kroz ovih devet godina uvijek je oporba protiv onog što 

se radi. Potrošeno je puno sati u raspravi ovih godina, bilo je puno prigovora, da radimo ono što je već 

napravljeno i slično, svako od vas da je na našem mjestu što god napravio, uvijek bi netko bio protiv. 

Nikad nije doživio od člana oporbe da ima investitora, da ima prijedlog, svi smo na istom zadatku. 

Možemo različito razmišljati ali cilj nam mora biti isti, a to je napredak grada Jastrebarsko. Nismo 

samo mi sami idejni začetnici svega, ali predano i dobro radimo, treba svatko dati svoj doprinos, lako 

je prigovarati. Mislim da se na najbolji način pokazao naš rad jer smo dobili povjerenje građana za još 

jedan mandat. Uvijek može bolje ali ima okolnosti na koje se ne može utjecati. Od 2008. do danas u 

raznim poreznim reformama gradu je uzeto 12 milijuna kuna. Tu smo gdje smo i na kraju, moramo se 

pokriti „koliko je dugačak poplun“. 

Zaključena je rasprava. 

Prijedlog Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 

2020. godinu daje se na glasovanje. 

 Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

 

Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije 

Proračuna za 2019. i 2020. godinu 

 

Proračun Grada Jastrebarskog za 2018. godinu i projekcije Proračuna za 2019. i 2020. godinu prilaže 

se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Predsjednica određuje stanku od 10 minuta u 22.00 h. 

Sjednica se nastavlja u 22:10 h. 

 

12. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

Željka Kovačić pozvala je v.d.pročelnicu Ivanu Španić da usmeno obrazloži Prijedlog Odluke 

Ivana Španić usmeno je obrazložila Prijedlog Odluke. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

Željka Kovačić konstatira da je trenutno u vijećnici nazočno 15 vijećnika. 

 Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu daje se na 

glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 4 SUZDRŽANA) donijeli 

 

Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Jastrebarskog za 2018. godinu prilaže se zapisniku i čini 

njegov sastavni dio. 

 

13. TOČKA DNEVNOG REDA: 



Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 4 SUZDRŽANA) donijeli  

 

Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području 

Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

14. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 4 SUZDRŽANA) donijeli 

 

Program održavanja komunalne infrastrukture na području  

Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Program održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Predsjednica konstatira da se u jedan vijećnik vratio na sjednicu te da je sada 16 nazočnih. 

 

15. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa gradnje komunalnih vodnih građevina na području Grada Jastrebarskog 

za 2018. godinu 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa gradnje komunalnih vodnih građevina na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

 

Program gradnje komunalnih vodnih građevina na području  

Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Program gradnje komunalnih vodnih građevina na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

16. TOČKA DNEVNOG REDA: 



Prijedlog Programa zaštite i očuvanja spomenika kulturne baštine Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

Prijedlog Programa zaštite i očuvanja spomenika kulturne baštine Grada Jastrebarskog za 2018. 

godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća jednoglasno su (16 glasova ZA) donijeli 

 

Programa zaštite i očuvanja spomenika kulturne baštine Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Programa zaštite i očuvanja spomenika kulturne baštine Grada Jastrebarskog za 2018. godinu prilaže 

se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

17. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa javnih potreba zaštite i spašavanja na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu 

Željka Kovačić konstatira da se glasa i s uključenim prihvaćenim amandmanom. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa javnih potreba zaštite i spašavanja na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

 

Program javnih potreba zaštite i spašavanja na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Program javnih potreba zaštite i spašavanja na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu prilaže 

se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

18. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa razvoja i potpore gospodarstvu Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

Zvonimir Novosel sukladno prihvaćenom amandmanu, kao predlagatelj daje sljedeći amandman: 

- mijenja se članak 3. predmetnog Programa na način da se Tablica 2., točka II. RAZVOJ MALOG 

GOSPODARSTVA 549.000,00 kn umanjuje za 50.000,00 kn i sada iznosi 499.000,00 kn, Točka 1. 

Razvoj obrtništva, malog i srednjeg poduzetništva 214.000,00 kn umanjuje se za 50.000,00 kn i sada 

iznosi 164.000,00 kn, a točka 1.5. Potpore- podizanje kategorizacije smještajnih kapaciteta briše se. 

- članak 15. predmetnog programa bruše se. 

Ostali članci ostaju nepromijenjeni. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa razvoja i potpore gospodarstvu Grada Jastrebarskog za 2018. godinu daje 

se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

Program razvoja i potpore gospodarstvu Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Program razvoja i potpore gospodarstvu Grada Jastrebarskog za 2018. godinu prilaže se zapisniku i 

čini njegov sastavni dio. 

 

19. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu 



Zvonimir Novosel sukladno prihvaćenom amandmanu on kao predlagatelj podnosi sljedeći 

amandman: 

- točka 1.6. Financijska sredstva mijenja se na način da se u tekstualnom dijelu iznos 516.000,00 kn 

povećava za 50.000,00 kuna i sada iznosi 566.000,00 kn, a u Tablici ispod teksta točka 5. Aktivnost: 

Sufinanciranje dodatnih potreba 15.000,00 kn povećava se za 50.000,00 kn i sada iznosi 65.000,00 kn 

te redak UKUPNO 516.000,00 kn povećava se za 50.000,00 kn i sada iznosi 566.000,00 kn 

Ostalo ostaje nepromijenjeno . 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

 

Program javnih potreba u društvenim djelatnostima na području 

Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

20. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Grada Jastrebarskog 

za 2018. godinu 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

 

Program javnih potreba u predškolskom odgoju na području  

Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Grada Jastrebarskog za 2018. 

godinu prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

21. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

 

Program javnih potreba u kulturi na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Program javnih potreba u kulturi na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu prilaže se 

zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

22. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 



 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

 

Program javnih potreba u sportu na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Program javnih potreba u sportu na području Grada Jastrebarskog za 2018. godinu prilaže se zapisniku 

i čini njegov sastavni dio. 

 

23. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Prijedlog Programa javnih potreba u osnovnom umjetničkom obrazovanju na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Prijedlog Programa javnih potreba u osnovnom umjetničkom obrazovanju na području Grada 

Jastrebarskog za 2018. godinu daje se na glasovanje. 

 Članovi Gradskog vijeća većinom su glasova (11 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH) donijeli 

 

Program javnih potreba u osnovnom umjetničkom obrazovanju na području 

Grada Jastrebarskog za 2018. godinu 

 

Program javnih potreba u osnovnom umjetničkom obrazovanju na području Grada Jastrebarskog za 

2018. godinu prilaže se zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

24. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Izvješće o korištenju proračunske zalihe za mjesec rujan 2017. 

 Otvorena je rasprava. 

 Zaključena je rasprava. 

 Članovi Gradskog vijeća primili su na znanje Izvješće o korištenju proračunske zalihe za 

mjesec rujan 2017. 

 

25. TOČKA DNEVNOG REDA: 

Razno 

/// 

Dovršeno u 22:26 sati. 

 

ZAPISNIČARKA:             v.d.PROČELNICA:                 PREDSJEDNICA: 

Sonja Pukšar                          Ivana Španić,mag.oec.                      Željka Kovačić, prof. 


